
Udvalget for Landdistrikter og Øer

Til: Erhvervsministeren

Dato: 20. august 2018

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

ULØ alm. del

Samrådsspørgsmål J

Er ministeren enig i kritikken fra Landdistrikternes Fællesråd og Sammenslut-

ningen af Danske Småøer i, at midlerne i Landdistriktspuljen og LAG-ordnin-

gen ikke er tilstrækkelige til at understøtte udviklingen i landdistrikterne?

Der henvises til kronik på bl.a. www.fyen.dk 15/8-18 af formand for Landdi-

strikternes Fællesråd, Steffen Damsgaard, og formand for Sammenslutningen

af Danske Småøer, Dorthe Winther: ”LAG-besparelser afslører regeringens

lave prioritering af landområder”.

https://www.fyens.dk/debat/LAG-besparelser-afsloerer-regeringens-lave-prio-

ritering-af-landomraader/artikel/3276680

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Henning Hyllested (EL).

På udvalgets vegne

Peter Juel-Jensen

formand
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